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brak zdjęcia

Do tej pory takiego lokalu w Skoczowie nie było. Jednak podczas wczorajszej sesji radni wyrazili zgodę na jego
powstanie. Mowa o salonie gier z ponad 15 "jednorękimi bandytami" 

Dlaczego radni decydują jakie rozrywki będą w mieście? 

Reguluje to prawo, które mówi że chcąc otworzyć taki interes i aby otrzymać koncesję z Ministerstwa Finansów
musimy przedłożyć opinię rady - mówi nam Błażej Bylica przedstawiciel firmy zajmującej się automatami do gry. 

posłuchaj relacji

Czy do Skoczowa zawita hazard? Każdy ma swój rozum i wie że w takim klubie można przegrać wszystkie pieniądze
- mówi nam Beata Gorgosz skoczowska radna - i jak dodaje - nie ma sensu blokowanie takich pomysłów bo było by
to bezsensowne wstrzymywanie inwestorów. 

posłuchaj relacji

W regionie podobne pozytywne opinie na otwarcie salonów gier wydały już m.in. rady miast w Cieszynie Ustroniu
Wiśle i Szczyrku.

 

Jan Bacza
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